
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr 45/2023 
 

XLV Posiedzenie w dniu 20 czerwca 2023  

Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2023 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

2. Tomasz Jarzębski– Opiekun boiska sportowego Orlik; 

3. Michał Leśnikowski– Manager Sportu; 

4. Anita Zawierucha- Dobroś––Inspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej; 

5. Dariusz Nowak––Inspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości 

dokonała przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacje o działalności zespołu boisk sportowych Orlik.  

3. Informacje o działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata 

Szymonik, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Miśkiewicz 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Informacje o działalności zespołu boisk sportowych Orlik. 

Sprawozdanie z działalności zespołu boisk sportowych „ Orlik 2012” Miedźnie w roku 

2022/2023 przekazał Pan Tomasz Jarzębski.  



Radny Graj zapytał o to ile dzieci uczęszcza na zajęcia sportowe. 

Pan Tomasz Jarzębski odpowiedział, że ok 150 dzieci. 

Radna Stobiecka pogratulowała utworzenia grupy” Maluszków” złożonej z grupy 

najmłodszych dzieci w przedszkolu. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

3. Informacje o działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą. 

Sprawozdanie z działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą czerwiec 2022- czerwiec 

2023 przedstawił Pan Michał Leśnikowski. 

Radny Zielonka zapytał jaka jest liczba dzieci krających w piłkę siatkową. 

Pan Michał Leśnikowski odpowiedział, że liczba waha się w granicach 65-70 osób i w 90% 

dzieci są to dziewczyny. 

Radny Graj zapytał w jaki sposób pozyskiwane są pieniądze na działalności hali sportowej. 

Pan Michał Leśnikowski odpowiedział, że głównie fundusze pochodzą z dotacji z Urzędu 

Gminy Miedźno oraz ze składek członkowskich. 

Radna Stobiecka podziękowała panom za to, że umożliwiają dzieciakom aktywność sportową.  

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał 

a) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Miedźno zadania publicznego w 

zakresie zdarzeń z udziałem zwierząt domowych i dzikich w obrębie dróg powiatowych i 

wojewódzkich. 

Inspektor Anita Zawierucha-Dobroś omówiła projekt uchwały. 

Radna Stobiecka zapytała jak to będzie wyglądało od strony finansowej. 

Inspektor Anita Zawierucha- Dobroś odpowiedziała, że Urząd Gminy będzie opłacał firmę 

która będzie zabierała zwłoki zwierząt z dróg powiatowych i wojewódzkich a następnie powiat 

zostanie obciążany kosztami tego zadania. 

Radny Graj poprosił o informacje odnośnie tego gdzie można zgłosić takie zdarzenie. 

Inspektor Anita Zawierucha- Dobroś odpowiedziała, że Urząd Gminy otrzymuje informację o 

zdarzeniu od Powiatowego Centrum Zarzadzania Kryzysowego oraz ewentualnie od policji. 

Radny Graj poprosił żeby publicznie rozpowszechnić taka informację m.in. do kół łowieckich. 

W związku z brakiem dodatkowych pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Miedźno zadania 

publicznego w zakresie zdarzeń z udziałem zwierząt domowych i dzikich w obrębie dróg 

powiatowych i wojewódzkich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

b) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia trybu i zasad udzielania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na obszarze Gminy Miedźno, niestanowiących jej wyłącznej 

własności. 



Inspektor Anita Zawierucha-Dobroś omówiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia trybu i zasad 

udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na obszarze Gminy Miedźno, niestanowiących jej wyłącznej własności. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

c) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności nieruchomości. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

Radna Miśkiewicz zapytała o cel zakupu tej działki. 

Inspektor Dariusz Nowak odpowiedział, że zakup działki dałby możliwość wybudowania 

centrum przesiadkowego. Dodał również, że sama działka leży w centralnym miejscu 

miejscowości Miedźno co daje duże możliwości na wykorzystanie jej dla różnych celów 

publicznych. 

Radny Graj zapytał o to z jakich funduszy będzie finansowany zakup tej nieruchomości. 

O godz. 15.5 do obrad Komisji dołączyła Skarbnik Grażyna Borycka 

Skarbnik odpowiedziała, że z budżetu Gminy Miedźno. 

W związku z brakiem dodatkowych pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności 

nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

d)Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Miedźno i Wapiennik. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

Radnie wspólnie doszli do wniosku, że należy powiększyć obszar ujęty w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego o tereny po północnej stronie ulicy Wyzwolenia oraz ulicy 

Ogrodowej które były pierwotnie przeznaczone pod obwodnicę dlatego złożyli formalny 

wniosek o przegłosowanie tego pomysłu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

powiększenia proponowanej zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 

o tereny po północnej stronie ulicy Wyzwolenia oraz ulicy Ogrodowej które były pierwotnie 

przeznaczone pod obwodnicę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 



Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Miedźno i Wapiennik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Mirosław Zielonka 

PRZECIW (4) 

Zbigniew Graj, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Szczypiór 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Grzyb 

Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie. 

 

e)Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości powstałej w wyniku jej podziału. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

Radni mieli wątpliwości co do wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości powstałej w wyniku jej podziału dlatego złożyli formalny 

wniosek dotyczący zmniejszenia wysokości tej stawki na 25 % różnicy wartości 

nieruchomości. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmniejszenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości powstałej w wyniku jej podziału na 25% różnicy wartości nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości powstałej w wyniku jej podziału. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (6) 

Zbigniew Graj, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata 

Szymonik, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Grzyb 

Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury 

technicznej.  

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 



Radni mieli wątpliwości co do wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej 

dlatego złożyli formalny wniosek dotyczący zmniejszenia wysokości tej stawki do 40 % 

różnicy między wartością nieruchomości przed wybudowaniem a wartością po wybudowaniu 

urządzeń infrastruktury technicznej. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmniejszenie stawek procentowych opłat adniacenckich z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej do 40 % różnicy 

między wartością nieruchomości przed wybudowaniem a wartością po wybudowaniu urządzeń 

infrastruktury technicznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich 

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury 

technicznej. 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (6)Zbigniew Graj, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 

Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Grzyb 

Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie. 

 

5. Sprawy różne. 

Spraw różnych brak. 

 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 16.20. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Ewelina Stobiecka 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


